107學年度學生宿舍自治委員會會長改選公告
The Notice of 2018/2019 Student Dorm Committee Election  
選舉項目：107學年學生宿舍自治委員會會長選舉
Election Purpose: To elect the chairman for the student dorm committee
選舉時間：107年5月7日上午九點至下午五點止
Election Date: May 7th 2018, 9:00 AM to 5:00PM
投票地點：各宿舍大廳
Location: Lobby of Each dorm
注意事項：
1.凡現住宿學生均可參與投票。
2.請攜帶學生證或房卡，前往各宿舍大廳投票。

Notice:
1. Every dorm residents can join the election.
2. Please bring your student ID card or room card with you to elect the chairman of the student dorm committee.
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	班
級
	醫電二甲
	

	姓
名
	邱羿勳
	

	性
別
	男
	

	經
歷
	1.大一擔任副班代、羽球社器材長。
2.大二擔任羽球社社長
3.現任六宿十樓樓長。
4.高中曾擔任風紀糾察、射箭社副社長、電子研究社社長。
	

	政
見
	1.加重懲處在宿舍內抽菸的人，讓宿舍環境變得更好。

2.設立意見箱，增加住宿生提出問題的管道。

3.增設監視器，減少宿舍的危險角落。

4.推動宿舍wi-fi ，方便住宿生使用網路。

5.提升宿舍幹部的服務品質

	


	Student Dorm Committee Election (Chairman)

	NO.
	1
	

	Picture

	
	

	Class
	Electrical Engineering of Biomedical Electronics
	

	Name
	Chiu, Yi-Hsun
	

	Gender
	Male
	

	Self Introduction


	Hello, my name is Chiu, Yi-Hsun. I am a boy who likes to actively participate in things, so I served as President at electronic research club during high school period and now a member of dormitory committee. If I got a problem I'll do my best to find the best way to solve it.
	

	Platform
	1. Aggravate punishment for people who smoke in the dormitory to make the dormitory environment better.

2. Set up suggestion boxes to increase the pipeline for dormitory residents to ask questions.

3. Add monitors to reduce the dangerous corner of the dormitory.

4. Promote the dormitory wi-fi to facilitate the use of the Internet.

5. Improve the service quality of dormitory cadres.
	


